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ZAPISNIK 
 

2. seje Sveta Knjižnice Radlje ob Dravi 
z dne, 7. 5. 2024 ob 17.00 uri, v prostorih Knjižnice Radlje ob Dravi 

 
 
DNEVNI RED: 

1. Pregled in ugotovitev sklepčnosti; 
2. Pregled in potrditev zapisnika 20. seje (z dne 15. 2. 2024) in 1. seje (z dne 1. 3. 2024) Sveta 

Knjižnice Radlje ob Dravi; 
3. Imenovanje predsednika, podpredsednika in zapisnikarja sveta zavoda; 
4.   Predstavitev usposabljanja članov sveta javnih zavodov na področju kulture; 
5. Predstavitev poročila knjižnice za leto 2023; 
6. Predstavitev programa dejavnosti in finančnega načrta za leto 2024; 
7.  Pregled veljavnih aktov Knjižnice Radlje ob Dravi; 
8.  Razno. 

 
 
 
K 1. Pregled in ugotovitev sklepčnosti 
 

Ugotovimo, da od 9 članov Sveta prisotnih 8, manjka samo gospod Matjaž Jeznik. Kar pomeni, da je 
Svet sklepčen in lahko zakonito sklepa, zato je sprejet naslednji sklep: 
 
SKLEP: Svet je sklepčen in lahko zakonito sklepa. 

 
 
 

K 2. Pregled in potrditev zapisnika 20. seje (z dne 15. 2. 2024) in 1. seje (z dne 1. 3. 2024) Sveta 
Knjižnice Radlje ob Dravi 
 
Slavica Potnik na kratko povzame zapisnika zadnjih dveh sej in izpostavi sprejete sklepe. Na zapisnika 
ni nobenih pripomb, zato se sprejme naslednji sklep: 
 
SKLEP: Potrdita se zapisnika 20. seje (z dne 15. 2. 2024) in 1. seje (z dne 1. 3. 2024) Sveta Knjižnice 
Radlje ob Dravi. 
 
 
K 3. Imenovanje predsednika, podpredsednika in zapisnikarja sveta zavoda 
 
Zaradi odsotnosti gospoda Jeznika, prestavimo točko na konec, če bi se nam pridružil kasneje. 
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Po obravnavi vseh ostalih točk dnevnega reda, se vrnemo k izbiri članov za posamezne funkcije. 
Slavica Potnik pojasni naloge predsednika, podpredsednika in zapisnikarja. Pove, da je bila do sedaj 
praksa, daj je bil predsednik nekdo od zunanjih članov, medtem ko sta bila podpredsednik in zapisnikar 
iz kolektiva, saj je to zaradi logistike najbolj smiselno. 
V razpravi je večina članov izrazila zadržke glede predsedovanja, zato sta bili izbrani samo 
podpredsednica in zapisnikarka, imenovanje predsednika pa smo preložili na naslednjo sejo, ki bo 
predvidoma junija. Do takrat naloge predsednika prevzame podpredsednica. 
 
 
SKLEP: Za podpredsednico Sveta Knjižnice Radlje ob Dravi je izvoljena Danica Ladinek 
za zapisnikarko pa Tanja Repnik. 
     
 
 
K 4. Predstavitev usposabljanja članov sveta javnih zavodov na področju kulture 
 
Slavica Potnik predstavi spletno stran Ministrstva za kulturo, kjer se nahaja gradivo  za usposabljanje 
članov svetov javnih zavodov na področju kulture v Republiki Sloveniji, ki ga člani predelajo sami, nato 
pa natisnejo in podpišejo Izjavo o seznanitvi z gradivi za usposabljanje, na podlagi katere ministrstvo 
nato izda potrdilo, da je posameznik lahko član sveta. Za to je časa 6 mesecev. Dogovorimo se, da 
bodo člani, ki potrdil še nimajo, podpisane izjave prinesli na naslednjo sejo in jih bomo vse skupaj 
poslali iz knjižnice na Ministrstvo za kulturo. 
 
 
 
K 5. Predstavitev poročila knjižnice za leto 2023 
 
Poročilo za preteklo leto je bilo članom posredovano skupaj z vabilom, zato direktorica knjižnice pove, 
da je na voljo za pojasnila in odgovore na morebitna vprašanja. Gospoda Tandlerja zanima, kako to, da 
je na Muti število izposojenih izvodov na uro največje, medtem ko nakup gradiva ni v skladu s tem. 
Direktorica Slavica Potnik, razloži, da so v knjižnici trije viri financiranja: 1. Ministrstvo za kulturo, ki 
prispeva finance glede na število prebivalcev v posamezni občini; 2. lastna sredstva – teh nameni 
knjižnica za enoto na Muti nekoliko več, kot bi ji po deležu sicer pripadalo; 3. občina – ki nameni 
sredstva po lastni presoji in možnostih. Ker so na Muti ta sredstva relativno skromna, v knjižnici ne 
moremo kupiti toliko gradiva, kot bi ga želeli, glede na izkazan interes za branje. Zato pa si za 
uporabnike knjižnice na Muti izposojamo knjige z drugih oddelkov (Radlje, Vuzenica, Podvelka in 
Ribnica na Pohorju) – v skladu z razpoložljivostjo, kar pa je ob prizadevnosti knjižničarjev tudi prednost 
in smiselnost mreže organizacijskih enot. 
 
 
K 6. Predstavitev programa dejavnosti in finančnega načrta za leto 2024 
 
Na program dejavnosti in finančni načrt za leto 2024 ni pripomb in vprašanj. 
 
 
K 7. Pregled veljavnih aktov Knjižnice Radlje ob Dravi 
 
Člani so interne akte knjižnice dobili kot prilogo k vabilu, Slavica Potnik pa jih na svetu še pojasni. 
Odlok o ustanovitvi – je  v fazi spreminjanja. Sprejet naj bi bil do konca junija. Za člane sveta je 
pomembna sprememba ta, da se bo odpravila omejitev na 2 mandata. Vsaka občina pa lahko svojega 
kandidata kadarkoli odpokliče. Spremenil se bo tudi 22. člen, ki zajema pogoje za mesto direktorja 



zavoda. To je aktualno za nas, saj bo predvidoma septembra novi razpis za direktorja (sedanji 
direktorici poteče mandat 15. 12. 2024). 
Statut – je prav tako v fazi spreminjanja. Pred sprejetjem ga bomo člani sveta dobili v pregled in 
dopolnitev, da bo ob sprejemanju poznan vsem. 
Pravilnik o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest – je trenutno v fazi sprejemanja na 
občinah. 
Strateški načrt – zajema vizijo, kaj želi knjižnica v naslednjih petih letih uresničiti in tako se mora 
sprejeti vsakih 5 let. Tudi tega bomo morali pripraviti v letošnjem letu. Ko bo oblikovan, ga bomo člani 
dobili v pregled z možnostjo sooblikovanja. Gospod Tandler predlaga, da bi člani sveta dobili v pregled 
tudi dokument o realizaciji strateškega načrta. Direktorica nam bo predstavila povzetek realizacije 
strateškega načrta ob sprejetju novega – za naslednje petletno obdobje. 
 
 
 
K 8. Razno. 
 
Člani se s pošiljanjem dokumentov po elektronski pošti, en teden pred sejo, strinjajo. Izražena je edino 
želja, da je vsaj datum za sejo sporočen čim prej, zaradi lažje organizacije. Tudi torek večini članov 
ustreza, predlagana ura je ob 17:30. 
Slavica Potnik pove, da so člani prejšnjega mandata izrazili željo spoznati vse naše enote, zato smo po 
enkrat izvedli sejo na vsaki enoti. Člani sveta se strinjajo, da s to prakso nadaljujemo tudi v tem 
mandatu. Tako bomo eno sejo v letu izvedli vsakič na drugi enoti. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18:40. 
 
 
 
Zapisala:                                                                        Podpredsednica Sveta Knjižnice Radlje ob Dravi: 
Tanja Repnik                                                                  Danica Ladinek 


